
Rada Miejska Gminy Osieczna 
 

PROTOKÓŁ  NR  VI.2019 

 

 

przebiegu obrad VI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 21 marca 2019 r.             

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Osieczna 

 

 

Obrady rozpoczęto 21 marca 2019 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:05 tego samego 

dnia. 

  

Obradom VI sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan 

Roman Lewicki. 

 

Na stan 15 Radnych w obradach VI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło                       

15 Radnych: 

1. Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2. Zbigniew Forszpaniak 

3. Jarosław Glapiak 

4. Renata Helena Helińska 

5. Robert Jaraczewski 

6. Paula Juskowiak 

7. Jakub Jacek Kolberg 

8. Marek Kozak 

9. Krystyna Stanisława Krajewska 

10. Roman Paweł Lewicki 

11. Sebastian Łagoda 

12. Mariusz Marek Mikołajczak 

13. Ewa Pietraszewska 

14. Przemysław Skowronek 

15. Robert Skrzypek 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Otwieram VI sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 21 marca 2019 r. Witam 

wszystkich samorządowców Gminy Osieczna, nowo wybranych Sołtysów, którym 

gratulujemy wyboru, życzymy wszystkiego dobrego i liczymy na dobrą współpracę na rzecz 

Gminy Osieczna. Witam Pana Radnego Rady Powiatu Leszczyńskiego, który jest 

jednocześnie Sołtysem. Witam Gościa, mieszkańca Gminy Pana Karkosza, który zabierze 

głos w punkcie wnioski i informacje. Witam Państwa Radnych oraz:    

1. Pana Stanisława Glapiaka  - Burmistrza Gminy Osieczna 

2. Pana Stefana Kuśnierka   - Zastępcę Burmistrza Gminy Osieczna 

3. Pana Sławomira Kosmalskiego - Sekretarza Gminy Osieczna 

4. Panią Hannę Włodarczak  - Skarbnika Gminy Osieczna 

5. Pana Krzysztofa Bojarczuka         - Radcę prawnego Urzędu Gminy Osieczna. 

Zamykam punkt 1. Otwieram punkt 2 porządku obrad. 
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Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Stwierdzam, że w obradach VI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna uczestniczy                                

15 Radnych, w związku z tym Rada Miejska jest władna, aby podejmować decyzje prawnie 

wiążące.  

Lista obecności Radnych na VI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu. 

Lista obecności Gości na VI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zamykam punkt 2. Otwieram punkt 3.  

Ad. 3. Informacja o porządku obrad VI sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 3 przedstawię porządek obrad VI sesji Rady. Porządku obrad nie głosujemy 

wtedy, kiedy on się nie zmienia w porównaniu z propozycją, którą otrzymaliśmy w terminie 

ustawowym. Dziś mamy taką sytuację, że po konsultacjach z Panem Burmistrzem i na 

komisjach, które obradowały w ostatnim tygodniu, mamy propozycję rozszerzenia porządku 

obrad o dwa kolejne punkty. W związku z tym przedstawię porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Informacja o porządku obrad VI sesji Rady. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Burmistrza o jego działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.  

8. Zapytania Radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/21/2015 Rady Miejskiej w Osiecznej 

z dnia 12 lutego 2015 r. w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury                            

– Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Osieczna i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury  

w Osiecznej.   

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna za rok 2018.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po 

umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla sołtysów i przewodniczącego zarządu osiedla.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osieczna.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Komunalnego Związku Gmin Regionu 

Leszczyńskiego oraz przyjęcia Statutu Związku.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej. Jest to uchwała, która pozwoli 

na opracowanie projektu statutów sołectw. W związku z tym proszę, aby Państwo 

przemyśleli, kto chciałby pracować w tej komisji.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2019 rok.  

Po punkcie 17 proponuję wprowadzenie dwóch projektów uchwał. Pierwsza z nich w punkcie 

18. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Osieczna oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku. 

Druga uchwała, której projekt wypracowaliśmy na komisjach dotyczy funduszu sołeckiego                    

i wnoszę o jego wpisanie w punkcie 19. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy na rok 2020 środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

20. Wnioski i informacje. 

21. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.  

22. Zakończenie obrad VI sesji Rady. 

Czy są uwagi lub wnioski ze strony Państwa Radnych do przedstawionego porządku obrad? 

Pan Radny Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Witam Państwa! Pytanie moje jest skierowane do Pana Przewodniczącego względem zmian   

w porządku obrad. Rozumiem, że Rada jest władna wprowadzić zmianę w porządku obrad. 

Zmiana polega na wprowadzeniu dwóch projektów uchwał. Jak to się ma do art. 20 ust. 5 

ustawy, który pozwolę sobie przeczytać. Na wniosek wójta przewodniczący rady gminy jest 

obowiązany wprowadzić do porządku obrad najbliższej sesji rady gminy projekt uchwały, 

jeżeli wpłynął on do rady gminy co najmniej 7 dni przed dniem rozpoczęcia sesji rady. Czy 

jest zasadne wprowadzanie tych uchwał na dzisiejszą sesję? Uważam, że został tutaj też 

naruszony artykuł ze Statutu Gminy Osieczna, gdzie jest powiedziane, że Radni powinni 

otrzymać cały komplet materiałów i wszystkich dokumentów na 7 dni przed posiedzeniem 

sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:    
Zanim Pan Mecenas odpowie powiem kilka zdań. Proszę Państwa, jeszcze raz, po raz kolejny 

spróbujmy przeanalizować i sprawdzić, czy tak samo myślimy w kwestii tego, co przytoczył 

Pan Radny, czyli zapisu ustawowego. Jeśli Pan Burmistrz zwraca się z postulatem, żeby 

projekt uchwały znalazł się w porządku obrad i czyni to na przynajmniej 7 dni przed sesją, to 

ja, jako Przewodniczący Rady taki projekt uchwały muszę zamieścić w porządku obrad. Jeśli 

mamy do czynienia z inną sytuacją, czyli jeśli Pan Burmistrz albo ktokolwiek inny, bo nie 

tylko Pan Burmistrz jest uprawniony do składania inicjatywy uchwałodawczej, wniesie 

projekt uchwały w terminie krótszym niż 7 dni przed sesją, wtedy o tym czy ten projekt 

wchodzi do porządku obrad decyduje Szanowna Rada w głosowaniu. Taką sytuację mamy 

dziś. Ja nie przesądzam, że te dwa punkty znajdą się w porządku obrad o tym zdecyduje 

Wysoka Rada w głosowaniu. Rada podejmie decyzję czy zgodzi się, żeby w takim trybie 

dwie kolejne uchwały znalazły się w porządku obrad. Jeśli Rada postanowi, takie jej prawo, 

że się na to nie zgadza, wtedy będziemy realizować porządek obrad, który otrzymaliśmy                      

w wymaganym terminie 7 dni przed sesją.           

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Jeszcze chciałem dodać, że uważam, że jeżeli Rada, nawet jak się zgodzi, to będzie to 

niezgodne z zapisem art. 20 ust. 5 ustawy. Można wprowadzać zmiany, ale zmiany to ja 

rozumiem, że na sesji wystąpi zaproszony gość.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Nie. Panie Mecenasie proszę o zabranie głosu. To nie jest spór między Radnym a Radnym, 

tylko między Radnym a literą prawa.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Chodzi tutaj o uchwałę o funduszu sołeckim. Tę uchwałę powinno się przegłosować co roku 

do 30 marca i Pan Burmistrz o tym wiedział zakładam, że wie i wiedział. Dlaczego nie 

zostało to uwzględnione przy pierwszym zawiadomieniu o sesji i w porządku obrad? 

Dziękuję. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Najpierw odpowie Pan Mecenas, jeśli chodzi o przytoczone zapisy ustawowe, czy rację ma 

Pan Radny Skowronek. 

Radca Prawny Urzędu Gminy Osieczna Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Jest tak jak powiedział Pan Przewodniczący, że jeżeli chodzi o termin 7 dni przed sesją, to 

jeżeli projekt uchwały zostanie zgłoszony przez Pana Burmistrza przed terminem 7 dni, to 

wtedy porządku obrad się nie głosuje, ponieważ taki projekt z mocy ustawy wchodzi pod 

obrady rady gminy. Natomiast, jeżeli z jakiegoś powodu powstanie konieczność podjęcia 

uchwały pomiędzy tymi 7 dniami, czyli w czasie krótszym niż 7 dni a dniem rozpoczęcia 

sesji, to rada może zgodnie z prawem rozszerzyć porządek obrad o kolejne projekty uchwały, 

jeżeli uzna to za stosowne i jeżeli radni uznają, że po zapoznaniu się z treścią tych uchwał są 

w stanie taką uchwałę podjąć w krótszym czasie, na podstawie informacji, które są                                

w uzasadnieniu danej uchwały. To zależy od Państwa Radnych.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie? Proszę spróbować wyobrazić sobie taką 

sytuację, tak to w życiu samorządowym jest, bo myślę, że to też tłumaczy zasady, które 

obowiązują. Proszę sobie teoretycznie wyobrazić taką sytuację. Mamy ogłoszoną sesję                            

i otrzymujemy porządek obrad na 7 dni przed posiedzeniem. 2 dni przed sesją okazuje się, że 

jest pilna potrzeba podjęcia pewnej uchwały, abstrahuję od uchwał, które proponujemy 

wprowadzić dzisiaj. Jeśli my, jako Rada Miejska, niemielibyśmy możliwości wprowadzenia 

zmian do porządku obrad, to ja rozumiem, że w tej sytuacji musiałbym dzisiaj z Państwem 

przeprowadzić sesję i za dwa dni musielibyśmy się spotkać kolejny raz. To byłoby bez sensu. 

Nikt nikogo nie zmusza do tego, żeby wprowadzić do porządku obrad proponowane projekty 

uchwał. To jest propozycja i ustawodawca dał nam prawo do tego, żebyśmy przy większości 

głosów zmieniali porządek obrad. W tej kwestii będę się trzymał takiego stanowiska. 

Pozostaje kwestia, czy się to komuś podoba czy nie. Jak ktoś zagłosuje, to jest kwestia 

naszych indywidualnych ocen. Działamy, w moim przekonaniu, zgodnie z prawem i Pan 

Mecenas to potwierdza. Pan Burmistrz. Proszę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Ponieważ Pan Radny Skowronek wywołał mnie do odpowiedzi w związku z projektem 

uchwały dotyczącym funduszu sołeckiego chciałbym, co czynię, powiedzieć o tym, o czym 

mówiłem podczas spotkań wszystkich naszych komisji. Po pierwsze, to nie jest inicjatywa                   

z mojej strony jako, że w programie mojego Komitetu miałem powołanie takiego funduszu. 

Wskutek rozmów, które każdego roku przeprowadzam z Paniami i Panami Sołtysami okazało 

się, że 14 sołtysów było za tym, żeby takiego funduszu nie wprowadzać, 1 z sołtysów był za 

ustanowieniem funduszu w 2020 roku, a 3 sołtysów wstrzymało się od głosu. Była dyskusja 

na pierwszej, drugiej i trzeciej komisji, które procedowały i jako inicjatywa Państwa 

Radnych, którzy, tak ja to odebrałem, tak zrozumiałem, przychylili się do większościowego 

stanowiska Państwa Sołtysów, powstał projekt uchwały, którą będziecie Państwo 

podejmować. Pan Radny Skowronek również był na posiedzeniu komisji, słyszał to o czym 

teraz mówię, ale jeżeli jest taka potrzeba, to po raz kolejny powtarzam informację, czy 

przebieg z historii, co z tym projektem uchwały się działo, w związku z posiedzeniami 

komisji. Stąd 7 dni przed sesją przygotowując propozycję programu, nie wprowadziłem 

projektu tej uchwały. Projekt uchwały powstał, jeszcze raz powtórzę, w wyniku przebiegu 

dyskusji na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna.    

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dziękuję za wyjaśnienia. Panie Burmistrzu jeszcze chciałbym się odnieść do tego, co Pan 

powiedział.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Panie Radny chciałbym przypomnieć, że pracujemy nad porządkiem obrad. Czy to jest rzecz, 

którą chce Pan powiedzieć przed głosowaniem porządku, bo do tego tematu wrócimy                          

w punkcie wnioski i informacje?  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dobrze. Zabiorę głos w punkcie wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Spróbujmy zatem przegłosować porządek obrad, bo uważam, że mamy wszystko wyjaśnione, 

jeżeli chodzi przynajmniej o intencje. Ja się też czuję współsprawcą tego, który zabrał głos                  

w tej kwestii na posiedzeniu komisji. Wydawało mi się, że moim obowiązkiem, w sytuacji, 

kiedy się dowiedziałem, że ustawodawca inaczej reguluje kwestie funduszu sołeckiego, czy 

on ma być czy nie, to wydawało mi się, że w poczuciu odpowiedzialności przed Radą Miejską 

jest moim obowiązkiem, żebyśmy sobie wszyscy uświadomili, czy wiemy, że jest nowa 

regulacja dotycząca tego, że trzeba się w tej kwestii wypowiedzieć, że na przykład tego 

funduszu nie chce się wprowadzać. Proszę Państwa, czy wszystko jest zrozumiałe, jeżeli 

chodzi o porządek obrad? Jeśli tak, to spróbujmy go przegłosować. Kto jest za tym, żebyśmy 

pracowali według porządku obrad przedstawionego razem z dwoma projektami uchwał, które 

przedstawiłem jako wprowadzone dodatkowo? Kto jest za, proszę użyć odpowiedniego 

przycisku i podnieść rękę – 14 głosów. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i użyć 

odpowiedniego przycisku – 1 głos. Kto się wstrzymał od głosu, proszę podnieść rękę i użyć 

odpowiedniego przycisku – 0 głosów. Dziękuję. Stwierdzam, że w głosowaniu brało udział  

15 Radnych. Za przyjęciem przedstawionego porządku obrad głosowało 14 Radnych, przeciw 

głosował 1 Radny, wstrzymało się od głosu 0 Radnych. W związku z powyższym wynikiem 

głosowania Rada Miejska większością głosów przyjęła porządek obrad VI sesji Rady. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu obrad VI sesji Rady 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 3. Ogłaszam 5 min przerwy w obradach w związku z koniecznością 

uzupełnienia porządku obrad. 

 

P R Z E R W A 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Wznawiam obrady VI sesji. Otwieram punkt 4. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
W punkcie 4 nastąpi przyjęcie protokołu V sesji Rady. Czy są uwagi, pytania do protokołu                         

V sesji Rady Miejskiej? Nie widzę. Dziękuję. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

protokołu z V sesji, proszę użyć odpowiedniego przycisku i podnieść rękę – 15 głosów. Kto 

jest przeciw, proszę podnieść rękę i użyć odpowiedniego przycisku – 0 głosów. Kto się 

wstrzymał od głosu, proszę podnieść rękę i użyć odpowiedniego przycisku – 0 głosów. 

Dziękuję. Stwierdzam, że w głosowaniu brało udział 15 Radnych. Za przyjęciem protokołu                

z poprzedniej sesji Rady Miejskiej głosowało 15 Radnych, przeciw głosowało 0 Radnych, 

wstrzymało się od głosu 0 Radnych. W związku z powyższym wynikiem głosowania Rada 

Miejska jednomyślnie przyjęła protokół V sesji Rady. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesji 

Rady stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zrealizowaliśmy punkt 4. Otwieram punkt 5.  
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Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Na początku przepraszam, ale miałem wyjątkowo taki czas, że dwa albo trzy razy nie byłem 

na dyżurze, ale mimo tego zachęcam do kontaktu. Przypominam, że pełnię dyżur                             

w poniedziałki od 14.00 do 15.30, co tydzień staram się być w Urzędzie. Brałem udział                    

w posiedzeniach Komisji i też przepraszam, że tym razem nie udało mi się być na wszystkich 

posiedzeniach. Przyczyną mojej nieobecności były powody niezależne ode mnie. Jako 

przedstawiciel Gminy brałem udział w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego 

Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich we Wschowie. Posiedzenie miało miejsce po naszym 

spotkaniu w Urzędzie na temat pomysłu powołania spółki komunalnej. Tak się zdarzyło, że 

byłem na tym spotkaniu, Pan Burmistrz nie mógł być i w związku z tym pozostał mi do 

spełnienia obowiązek, w tym sensie, że oficjalnie poinformowałem w wolnych głosach                        

i wnioskach o tym, że takie działania zostały podjęte. Wiem, że Pan Burmistrz w rozmowie                 

z Prezesem Brzeskotem już wcześniej o tym informował, a ja na wspólnym forum 

poinformowałem o pierwszych działaniach, które nasza Gmina podjęła w tym celu, jak 

rozumiem jeszcze nie rozstrzygając tej kwestii. Proszę Państwa! Jako przedstawiciel naszej 

Gminy, jak większość z Państwa wie, jestem członkiem Rady Społecznej Centrum 

Rehabilitacji w Osiecznej, czyli Szpitala w Osiecznej, byłem na posiedzeniu. Mówię o tym 

choćby dlatego, żeby się podzielić informacją, już wcześniej to sygnalizowałem, że Centrum 

Rehabilitacji w Osiecznej jest na początku realizacji dużej inwestycji. Działalność Centrum 

nie spina się pod względem finansowym, dzisiaj w Polsce nie jest to nowością w służbie 

zdrowia, w związku z czym Centrum Rehabilitacji odważnie postanowiło postawić na tzw. 

komercyjną część działalności. Centrum jest po rozstrzygnięciu przetargu i w najbliższym 

czasie rozpocznie inwestycję. W tym tygodniu ma być podpisana umowa na wykonanie prac. 

Na terenie Centrum Rehabilitacji zostanie wykonana inwestycja za około 7.000.000 zł. 

Architektonicznie czy urbanistycznie przedstawiając, to zmieni się fragment zabudowy przy 

Samicy. Jeden dom zostanie wyburzony i tam będzie wjazd do pawilonu, w którym będzie                 

50 łóżek. Myślę, że w tym fragmencie Osieczna będzie ładniejsza. Tak jak już powiedziałem, 

będzie to inwestycja za około 7.000.000 zł, 50 łóżek do pacjentów. Zakończenie inwestycji, 

jeśli nic nieprzewidzianego się nie wydarzy, przewiduje się za rok a może nawet wcześniej. 

Przetarg na realizację inwestycji wygrała leszczyńska firma Kontakt. Miałem okazję 

rozmawiać z Panem Burmistrzem o kilku sprawach, część z nich jest dzisiaj w zapisach 

dotyczących projektów uchwał. Rozmawialiśmy o Funduszu Dróg Samorządowych, o czym 

rozmawiamy od kilku miesięcy albo co najmniej od kilkunastu tygodni, o pomyśle utworzenia 

spółki komunalnej i o przebudowie starego GOK-u. Dzisiaj w uchwale dotyczącej zmian                   

w budżecie są odpowiednie zapisy i będzie okazja i czas, żeby o tym porozmawiać, jeśli ktoś 

będzie miał taką potrzebę. Dziękuję. Jeśli są pytania, to można zapytać teraz, jak również                  

w wolnych głosach. Dziękuję. 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 5. Proszę Pana Burmistrza o informację.        

Ad. 6. Informacja Burmistrza o jego działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 6 proszę Pana Burmistrza o informację o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Proszę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym, tj. od 8 lutego br. do dzisiaj.: 

1. Uczestniczyłem w: 
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1) spotkaniu ze Starostą Leszczyńskim dotyczącym wspólnych prac na drogach 

powiatowych na terenie Gminy, 

2) spotkaniu w Państwowej Straży Pożarnej w Lesznie,  

3) spotkaniu z sołtysami Gminy Osieczna, 

4) posiedzeniach komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna, 

5) byłem współorganizatorem Turnieju o Puchar Burmistrza Gminy Osieczna w Kopa, 

który został rozegrany w Centrum Kultury i Bibliotece w Osiecznej, 

6) szkoleniu przeprowadzonym przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Rosnówku, 

7) Gminnym Dniu Kobiet w Osiecznej oraz w spotkaniach z okazji Dnia Kobiet                            

w poszczególnych miejscowościach Gminy. 

2. Informuję, że: 

1) podpisałem umowy na dotacje dla klubów sportowych działających w Gminie 

Osieczna, 

2) uzyskano zezwolenie realizacji inwestycji drogowej w zakresie budowy dróg dla 

rowerów w ramach zadania ograniczenia niskiej emisji na terenie Aglomeracji 

Leszczyńskiej – w obrębie drogi powiatowej Łoniewo – Świerczyna – Ziemnice oraz 

Osieczna – Świerczyna. Zezwolenie to stanowi uzupełnienie złożonego do WRPO 

wniosku o dofinansowanie zadania, 

3) Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Poznaniu po przeanalizowaniu naszego 

wniosku w sprawie wydania opinii co do potrzeby przeprowadzenia oceny 

oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko w sprawie dotyczącej kanalizacji 

sanitarnej Osieczna – Stanisławówka, zobowiązał nas do uzupełnienia wniosku. 

Dokumentację uzupełniającą przesłano do RDOŚ Poznań, który zawiadomieniem 

poinformował, że na załatwienie sprawy wyznacza nowy termin, tj. do 15. 04. 2019 r., 

4) zakończone zostały prace budowlane w pomieszczeniach byłej Biblioteki                                

w Osiecznej. W najbliższym czasie do przygotowanych pomieszczeń wprowadzony 

zostanie Miejsko-Ośrodek Pomocy Społecznej. Aktualnie trwa montowanie 

umeblowania, 

5) w mniejszym zakresie niż bywało to w latach ubiegłych prowadziliśmy pielęgnacyjną 

wycinkę drzew w lasach stanowiących własność Gminy, natomiast w dużo większym 

stopniu przeprowadzone zostały wycinki gałęzi drzew zagrażających istniejącym 

obiektom na terenie letniska w Osiecznej. Pozyskane drewno w pierwszej kolejności 

zostanie przeznaczone dla osób korzystających z pomocy OPS-u, 

6) w ramach współpracy z Powiatem Leszczyńskim, na przydrożnych rowach dróg 

powiatowych przebiegających przez teren Gminy dokonaliśmy oczyszczenia rowów 

ze śmieci zalegających, a porzuconych przez użytkowników tychże dróg, 

7) w Ziemnicach przebudowano 90 m odcinek kanalizacji deszczowej, poprzez wymianę 

skorodowanych rur betonowych na rury z PCV. Prace wykonali pracownicy 

zatrudnieni w Urzędzie Gminy, 

8) ponad 2,5 tys. ton gruzu zalegającego na działce za SKR zostało skruszone,                            

a powstały urobek przeznaczony zostanie dla utwardzenia dróg gminnych                                   

o nawierzchni gruntowej, 

9) wzdłuż ul. Śniadeckich w Osiecznej został przebudowany chodnik. Aktualnie w taki 

sam sposób realizowane są prace na ul. Słowackiego. Przebudowa polega na 

wymianie płytek chodnikowych na kostkę betonową ułożoną na podbudowie 

betonowej. 

Na bieżąco spotykałem się z kadrą kierowniczą Urzędu. Przygotowałem projekty uchwał na 

dzisiejszą sesję, które Państwo Radni przyjęli do procedowania. Dziękuję.  

Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Proszę Państwa czy są pytania? Nie widzę. Dziękuję. Zrealizowaliśmy punkt 6. 

Przechodzimy do punktu 7. 

Ad. 7. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić interpelacje? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 

7. Otwieram punkt 8. 

Ad. 8. Zapytania Radnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić zapytanie? Pan Radny Robert Skrzypek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Witam serdecznie wszystkich na posiedzeniu Rady. Zapytanie, które przedstawię otrzymałem 

od Panów Sołtysów z Miąskowa i z Kleszczewa. Zapytanie dotyczy udrożnienia przepustu 

pod drogą powiatową, przed miejscowością Miąskowo, na rozwidleniu dróg Miąskowo                        

-Kleszczewo. Spółki udrożniły przepusty na łąkach i na polach. Głównym zatorem, który 

powoduje zatrzymanie wód, jest przepust pod drogą powiatową. Czy Gmina mogłaby zwrócić 

się do Powiatu lub do Wód Polskich z prośbą o udrożnienie tego przepustu?  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję.  

Radca prawny Urzędu Gminy Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Panie Przewodniczący, mamy obowiązek zamieszczenia treści zapytania w BIP-ie, w związku                         

z powyższym zapytanie musi być złożone w formie pisemnej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak, dziękuję Panie Mecenasie. Chciałem przypomnieć Koledze Radnemu, że zapytanie 

powinienem otrzymać na piśmie, żeby móc uruchomić procedurę. Zapytania, interpelacje 

składamy na piśmie. Rozumiem, że Pan Radny to uzupełni i nam przekaże. Pan Radny 

Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Zapytanie do Burmistrza Gminy Osieczna. W roku 2018 i w latach poprzednich Gmina 

Osieczna organizowała imprezy artystyczne z okazji Dni Osiecznej. Pytanie 1. Jakie były 

koszty całkowite wyżej wymienionych imprez? Pytanie 2. Czy w roku bieżącym jest 

przewidziane zorganizowanie Dni Osiecznej i jakie są planowane wydatki z tym związane?                

Z poważaniem Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Przemysław Skowronek. Zapytanie 

przekazuję na ręce Pana Przewodniczącego. Proszę.  

Treść zapytania Pana Radnego Przemysława Skowronka stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Bezzwłocznie przekażę zapytanie Panu Burmistrzowi. Kto z Państwa Radnych 

chciałby jeszcze zgłosić zapytanie? Pan Radny Zbigniew Forszpaniak. Proszę.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Dzień dobry Państwu! Chciałbym zadać pytanie Panu Burmistrzowi. Chodzi o młodzież 

szkolną z Wojnowic, ale nie tylko, również z Ziemnic i Świerczyny. Młodzież szkolna 

chodząca do szkół w Lesznie ostatni autobus ma o godz. 14.30. Lekcje trwają dłużej i jest 

problem powrotu. Rodzice poprosili, abym zapytał czy jest możliwość, żeby linia nr 13 

przedłużyła swój kurs, np. Świerczyna-Ziemnice-Wojnowice w godz. 17.00-16.00, żeby 

młodzież szkolna mogła dojechać. Młodzież często musi się zwalniać z 2 czy 3 lekcji albo 

rodzice jadą po nich. Czy jest taka możliwość wydłużenia kursu autobusu linii nr 13? Rodzice 

z góry dziękują, że ta prośba byłaby przez Pana Burmistrza pozytywnie rozpatrzona. 

Dziękuję. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję i też Koledze Radnemu przypominam, że zapytanie powinno być złożone na piśmie. 

Jak ktoś nie chce pisać, to proszę pamiętajcie, że jest możliwość, żeby takie kwestie poruszać 

w punkcie wolne głosy i wnioski, i wtedy nie ma obowiązku składania wniosku na piśmie. Tu 

ustawodawca nie pozostawia możliwości. Zapytania musimy otrzymać na piśmie, żeby 

uruchomić procedurę. W punkcie wolne głosy i wnioski czasami, nie przesądzam, ale są 

sprawy, o których można powiedzieć. Kto z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać głos                         

w punkcie zapytania? Nie widzę. Dziękuję. Proszę Państwa zrealizowaliśmy punkt 8. 

Przechodzimy do realizacji punktu 9 rozpoczynającego część uchwałodawczą. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/21/2015 Rady Miejskiej                        

w Osiecznej z dnia 12 lutego 2015 r. w sprawie połączenia samorządowych instytucji 

kultury – Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Osieczna i Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Kultury w Osiecznej.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/21/2015 Rady Miejskiej w Osiecznej                    

z dnia  12 lutego 2015 r. w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Biblioteki 

Publicznej Miasta i Gminy Osieczna i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Osiecznej. 

Tytuł uchwały jest długi i skomplikowany, natomiast treść jest prosta i wynika z konieczności 

uaktualnienia adresu Centrum po przeprowadzce. Zmiany siedziby trzeba dokonać w drodze 

uchwały. W związku z tym mamy treść odpowiedniego zapisu w załączniku z nowym 

adresem tego obiektu, tj. Krzywińska 4. Uważam, że treść uchwały jest oczywista, zapytam, 

czy są pytania ze strony Państwa Radnych do treści tej uchwały?   

Radca prawny Urzędu Gminy Osieczna Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Panie Przewodniczący, w terminie kiedy Państwu Radnym zostały doręczone projekty uchwał 

nastąpiła zmiana Dziennika Ustaw i ogłoszony został nowy tekst jednolity ustawy                                    

o samorządzie gminnym. W związku z tym prosiłbym o przegłosowanie projektów uchwał                  

z uaktualnionym przepisem, że to jest Dziennik Ustaw z 2019 r. poz. 506. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Przepraszam, zapomniałem o tym powiedzieć, rzeczywiście otrzymałem taką informację. 

Proszę zapisać albo zapamiętać, że o taką zmianę wniosłem w tekstach uchwał zawartych                   

w drukach od nr 38 do 46. W tych uchwałach, w związku ze zmianą Dziennika Ustaw należy 

w podstawie prawnej dokonać następującego zapisu, t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 506. Dziękuję 

Panie Mecenasie. Wracamy do projektu uchwały zawartej w druku nr 38. Nie widzę pytań,                 

w związku z czym przedstawiam projekt uchwały numer kolejny z 21 marca 2019 r. Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna w sprawie zmiany uchwały nr III/21/2015 Rady Miejskiej                          

w Osiecznej z dnia 12 lutego 2015 r. w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury 

– Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Osieczna i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury                      

w Osiecznej. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, 

co następuje: 

§ 1. W załączniku nr 2 do uchwały nr III/21/2015 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia                        

12 lutego 2015 r. w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Biblioteki 

Publicznej Miasta i Gminy Osieczna i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Osiecznej                      

§ 4 ust. 1 otrzymuje brzmienie: „Siedziba Centrum mieści się w Osiecznej przy ulicy 

Krzywińskiej 4.”  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały, proszę użyć odpowiedniego przycisku i podnieść rękę - 15 głosów. Kto 

jest przeciw, proszę użyć odpowiedniego przycisku i podnieść rękę - 0 głosów. Kto się 
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wstrzymał od głosu, proszę użyć odpowiedniego przycisku i podnieść rękę - 0 głosów. 

Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 15 Radnych jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr VI.38.2019 w sprawie zmiany uchwały nr III/21/2015 Rady Miejskiej                   

w Osiecznej z dnia 12 lutego 2015 r. w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury 

– Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Osieczna i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury                      

w Osiecznej.    

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zmiany uchwały nr III/21/2015 Rady 

Miejskiej w Osiecznej z dnia 12 lutego 2015 r. w sprawie połączenia samorządowych 

instytucji kultury – Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Osieczna i Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Kultury w Osiecznej stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr VI.38.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie 

zmiany uchwały nr III/21/2015 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 12 lutego 2015 r.                           

w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Biblioteki Publicznej Miasta                            

i Gminy Osieczna i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Osiecznej stanowi załącznik nr 9 

do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 9. Otwieram punkt 10. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna za rok 2018.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
W punkcie 10 mamy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności 

Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna za rok 2018. Mamy projekt uchwały, materia, mam 

takie przekonanie, jest Państwu Radnym znana, odczytana na posiedzeniach Komisji,                        

w związku z tym, jeśli nie będzie pytań, to chciałbym przedstawić projekt uchwały. Nie widzę 

chętnych do zadania pytań. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały. Uchwała numer kolejny 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie przyjęcia sprawozdań                     

z działalności Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna za rok 2018. Na podstawie 

odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje:        

§ 1. Przyjmuje się przedłożone Radzie Miejskiej sprawozdania z działalności następujących 

Komisji:  

1) Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, 

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia za rok 2018 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszej uchwały, 

2) Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska za rok 2018 stanowi załącznik nr 2 do niniejszej uchwały, 

3) Rewizyjnej, 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2018 stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały, proszę 

podnieść rękę i jednocześnie użyć odpowiedniego przycisku - 15 głosów. Kto jest przeciw?               

- 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy 

Osieczna w obecności 15 Radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr VI.39.2019 w sprawie 

przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna za rok 2018.   

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna za rok 2018 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 
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Uchwała nr VI.39.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie 

przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna za rok 2018 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 10. Otwieram punkt 11. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

W punkcie 11 mamy podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat. Czy potrzeba podjęcia 

uchwały wynika z faktu, że upłynął okres dzierżawy i na nowo trzeba podpisać umowy? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak. Na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych na czas określony,                      

tj. 3 lat zgodę musi wyrazić Rada. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Burmistrz musi mieć zgodę Rady Miejskiej na to, żeby w dalszym ciągu wydzierżawić 

nieruchomość. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dlatego o to wnosimy w projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

W § 1 mamy podane pięć lokalizacji nieruchomości, tj. Frankowo, Miąskowo, Popowo 

Wonieskie i dwukrotnie Świerczyna. Czy są pytania ze strony Państwa Radnych? Nie widzę. 

Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat. Na podstawie odpowiednich 

przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1. Wyraża się zgodę na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat                         

niżej wymienionych nieruchomości gruntowych z dotychczasowymi dzierżawcami,                                 

z przeznaczeniem na działalność rolniczą: 

1) Frankowo - działka nr 24/3 o powierzchni 1,0760 ha, 

2) Miąskowo - część działki  nr 38/1 o powierzchni 0,9900 ha, 

3) Popowo Wonieskie - część działki nr 179/2 o powierzchni 1,6309 ha, 

4) Świerczyna - działka nr 296 o powierzchni 2,8810 ha, 

5) Świerczyna - część działki nr 313/1 o powierzchni 0,6669 ha. 

§ 2. Wyraża się zgodę na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na okres do 3 lat                         

niżej wymienionych nieruchomości z dotychczasowymi dzierżawcami, z przeznaczeniem na 

działalność inną niż rolnicza: 

1) Jeziorki -  część działki nr 2 o powierzchni 0,0040 ha z przeznaczeniem na parking, 

2) Osieczna - działka nr 1116/24 o powierzchni 0,0019 ha z przeznaczeniem pod zabudowę 

garażem. 

§  3.  Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§  4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w takim 

kształcie, proszę podnieść rękę i użyć odpowiedniego przycisku - 15 głosów. Kto jest przeciw 

- 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy 

Osieczna w obecności 15 Radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr VI.40.2019 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych na czas 

oznaczony do 3 lat.   
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Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat stanowi załącznik nr 12 

do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr VI.40.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych na czas 

oznaczony do 3 lat stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 11. Otwieram punkt 12. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
W punkcie 12 jest zawarty projekt uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze 

inkasa. Po ostatnich rozstrzygnięciach wyborczych na wsiach jest potrzeba podjęcia nowej 

uchwały, żeby nowo wybrani sołtysi mogli pełnić swoją rolę w tej materii. Mamy treść 

uchwały, w paragrafie 2 są wymienione osoby uprawnione do pobierania podatków i opłat. 

Czy są pytania ze strony Państwa Radnych? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt 

uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r.               

w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa. Na podstawie odpowiednich przepisów 

Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1. Zarządza się pobór w drodze inkasa: 

1) podatku od nieruchomości od osób fizycznych, 

2) podatku rolnego od osób fizycznych, 

3) podatku leśnego od osób fizycznych, 

4) opłaty targowej. 

§ 2. Określa się następujących  inkasentów uprawnionych do pobierania wymienionych w § 1 

podatków i opłat: 

1) Panią Henrykę Pawlak na terenie sołectwa Dobramyśl, 

2) Pana Ryszarda Borowczyka na terenie sołectwa Drzeczkowo, 

3) Panią Paulinę Leciejewską na terenie sołectwa Frankowo, 

4) Panią Ewę Pietraszewską na terenie sołectwa Grodzisko, 

5) Pana Marcina Ciesielskiego na terenie sołectwa Jeziorki, 

6) Pana Karola Neumanna na terenie sołectwa Kąkolewo, 

7) Pana Jana Olejnika na terenie sołectwa Kąty, 

8) Pana Kazimierza Kolańczyka na terenie sołectwa Kleszczewo, 

9) Pana Jarosława Glapiaka na terenie sołectwa Łoniewo, 

10) Pana Macieja Kaczmarka na terenie sołectwa Miąskowo, 

11) Panią Sabinę Handke na terenie sołectwa Popowo Wonieskie, 

12) Pana Mateusza Konopkę na terenie sołectwa Świerczyna, 

13) Panią Jolantę Wróblewską na terenie sołectwa Trzebania, 

14) Panią Joannę Kędziorę na terenie sołectwa Witosław, 

15) Pana Marcina Niezgódkę na terenie sołectwa Wojnowice, 

16) Pana Tadeusza Kurowiaka na terenie sołectwa Wolkowo, 

17) Panią Helenę Francuskiewicz na terenie sołectwa Ziemnice, 

18) Pana Bogdana Nowakowskiego na terenie miasta Osieczna. 

§ 3. Zarządzenie poboru podatków i opłat w drodze inkasa nie wyklucza uiszczania 

należności przez podatników bezpośrednio na konto bankowe. 

§ 4. Za pobranie podatków i opłat inkasentowi przysługuje wynagrodzenie w następującej 

wysokości: 

1) za pobór podatku od nieruchomości od osób fizycznych, podatku rolnego od osób 

fizycznych i podatku leśnego od osób fizycznych 4% kwot podatków, 

2) za pobór opłaty targowej 20% kwoty opłaty. 
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§ 5. Traci moc uchwała nr IV/37/2015 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 26 marca 2015 r.  

w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa oraz uchwała nr XX/178/2016 Rady 

Miejskiej w Osiecznej  z  dnia 8 grudnia 2016 r. w sprawie zmiany uchwały nr IV/37/2015 

Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie poboru podatków i opłat                 

w drodze inkasa.  

§ 6. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 7. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały, proszę podnieść rękę i użyć odpowiedniego przycisku - 15 głosów. Kto 

jest przeciw - 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska 

Gminy Osieczna w obecności 15 Radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr VI.41.2019                      

w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa.   

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr VI.41.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie 

poboru podatków i opłat w drodze inkasa stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 12. Otwieram punkt 13. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych dla sołtysów i przewodniczącego zarządu osiedla. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
W punkcie 13 mamy podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla sołtysów i przewodniczącego zarządu osiedla. 

Otrzymaliśmy projekt uchwały. Temat został przedyskutowany, takie mam przekonanie, na 

posiedzeniach komisji. Ja uczestniczyłem w posiedzeniu komisji, na której była dyskusja                     

i analiza tej materii. Komisja zaakceptowała projekt tej uchwały dlatego zaryzykuję 

stwierdzenie, że temat jest Państwu znany i tylko zapytam, czy są jeszcze jakieś wątpliwości   

i pytania? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały dotyczący ustalenia wysokości 

diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla sołtysów i przewodniczącego zarządu 

osiedla. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. Na 

podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1. 1. Ustala się miesięczną dietę w wysokości dla: 

1) sołtysów wsi: Grodzisko, Kąkolewo i Świerczyna oraz  

przewodniczącego Zarządu Osiedla Miasta Osieczna w wysokości - 550,00 zł, 

2) sołtysów wsi: Drzeczkowo, Kąty, Łoniewo, Popowo Wonieskie,  

Wojnowice i Ziemnice w wysokości      - 500,00 zł, 

3) sołtysów wsi: Dobramyśl, Frankowo, Jeziorki, Kleszczewo, Miąskowo, 

Trzebania, Witosław i Wolkowo w wysokości    - 450,00 zł. 

2. Dieta, o której mowa w ust. 1 obejmuje również koszty dojazdu na sesje Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna. 

§ 2. 1. Diety wypłaca się w okresach miesięcznych. 

2. Wypłaty diet za dany miesiąc dokonuje się najpóźniej ostatniego dnia miesiąca, na 

wskazany przez sołtysów i przewodniczącego zarządu osiedla rachunek bankowy lub 

czekiem gotówkowym. 

§ 3. Miesięczna dieta sołtysa i przewodniczącego zarządu osiedla ulega zmniejszeniu                              

o 50,00 zł za każdą usprawiedliwioną jak i nieusprawiedliwioną nieobecność na sesji Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna. 

§ 4. 1. W przypadku odwołania sołtysa lub przewodniczącego zarządu osiedla z pełnionej 

funkcji albo zaprzestania sprawowania funkcji sołtysa lub przewodniczącego zarządu osiedla 
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z innych przyczyn, sołtys i przewodniczący zarządu osiedla zachowuje w tym miesiącu prawo 

do diety w wysokości proporcjonalnej do liczby dni, w których pełnił funkcję sołtysa lub 

przewodniczącego zarządu osiedla. 

2. W przypadku upływu kadencji sołtysa i przewodniczącego zarządu osiedla, przepis ust. 1 

stosuje się odpowiednio. 

§ 5. Traci moc uchwała nr V.50.2015  Rady Miejskiej w Osiecznej  z  dnia 26 maja 2015 r.                     

w sprawie diet dla Sołtysów i Przewodniczącego Zarządu Osiedla Miasta Osieczna. 

§ 6. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 7. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 1 kwietnia 2019 r. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w takim 

kształcie, proszę użyć odpowiedniego przycisku i podnieść rękę - 15 głosów. Kto jest przeciw 

- 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy 

Osieczna w obecności 15 Radnych jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI.42.2019 w sprawie 

ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla sołtysów                                  

i przewodniczącego zarządu osiedla.   

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych dla sołtysów i przewodniczącego zarządu osiedla stanowi załącznik                 

nr 16 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr VI.42.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie  

ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla sołtysów                            

i przewodniczącego zarządu osiedla stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 13. Otwieram punkt 14. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osieczna. Jest to materia regulowana z tego powodu, 

że wymaga tego od rady ustawodawca. Obowiązkiem rady wynikającym z ustawy jest 

podjęcie takiej uchwały co roku, w związku z tym mamy projekt uchwały dotyczący tej 

kwestii. Zapytam, czy Państwo Radni mają pytania dotyczące treści tego projektu? Nie widzę. 

Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osieczna. Uchwała 

numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. Na podstawie 

odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1. Przyjmuje się program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osieczna na 2019 rok w brzmieniu określonym                   

w załączniku nr 1 do uchwały.  

§ 2. Traci moc uchwała nr XXXIII/278/2018 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 22 marca 

2018 r. w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osieczna.    

§ 3.  Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały, proszę podnieść rękę i użyć odpowiedniego przycisku - 15 głosów. Kto 

jest przeciw - 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska 

Gminy Osieczna w obecności 15 Radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr VI.43.2019                        

w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Osieczna. 
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Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osieczna stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr VI.43.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 14. Otwieram punkt 15. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Komunalnego Związku Gmin 

Regionu Leszczyńskiego oraz przyjęcia Statutu Związku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
W punkcie 15 mamy podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Komunalnego Związku 

Gmin Regionu Leszczyńskiego oraz przyjęcia Statutu Związku. Mamy projekt uchwały, 

jesteśmy po dyskusji nad tym tematem. Czy są pytania ze strony Państwa Radnych? Wszyscy 

zastanawiamy się, w jakim kierunku pójdzie gospodarka śmieciowa w Polsce. Z niepokojem 

śledzimy doniesienia o tym, że stawki za odbiór odpadów rosną w wielu samorządach                       

w Polsce. Na dzisiaj zaryzykuję stwierdzenie, iż wydaje się prawdopodobne, że 1 stycznia 

2020 r. być może właśnie w momencie, kiedy będziemy wstępować do Związku, to stawki                     

w naszym rejonie leszczyńskim też niestety będą musiały wzrosnąć, ale o tym będziemy się 

dowiadywać i dyskutować w najbliższych miesiącach. Przedstawiam projekt uchwały                       

w sprawie przystąpienia do Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego oraz 

przyjęcia Statutu Związku. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna                          

w sprawie przystąpienia do Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego oraz 

przyjęcia Statutu Związku. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy 

Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1. 1. W celu wspólnego wykonywania zadań publicznych postanawia się o przystąpieniu 

Gminy Osieczna do Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego. 

2. Przyjmuje się Statut Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego ogłoszony                      

w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego z 2012 r. poz. 6135; z 2014 r. 

poz. 1901, poz. 3569 i z 2018 r. poz. 592. 

§ 2.  Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały, proszę użyć odpowiedniego przycisku i podnieść rękę - 15 głosów. Kto 

jest przeciw - 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska 

Gminy Osieczna w obecności 15 Radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr VI.44.2019                      

w sprawie przystąpienia do Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego oraz 

przyjęcia Statutu Związku. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przystąpienia do Komunalnego Związku 

Gmin Regionu Leszczyńskiego oraz przyjęcia Statutu Związku stanowi załącznik nr 20 do 

niniejszego protokołu. 

Uchwała nr VI.44.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie 

przystąpienia do Komunalnego Związku Gmin Regionu Leszczyńskiego oraz przyjęcia 

Statutu Związku stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zrealizowaliśmy punkt 15. Przechodzimy do punktu 16. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Punkt 16 dotyczy podjęcia uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej. W związku                       

z potrzebą, takie jest nasze powszechne przekonanie, żeby po latach, kiedy statuty Sołectw                                  
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w znacznym stopniu straciły na swojej aktualności, choćby w obliczu zmieniającej się 

samorządowej codzienności, uwarunkowań prawnych i formalnych, takie działanie wydaje się 

zasadne, żebyśmy jako Gmina Osieczna, jako Samorząd powołali komisję statutową, która, 

nie chcę rozsądzać w jakim terminie, bo materia nie jest prosta, ponieważ w grę wchodzą 

również konsultacje społeczne tych projektów statutów, itd., opracuje nowe statuty. Wydaje 

się, że te prace powinniśmy rozpocząć, spróbować doprowadzić do takiego konsensusu, który 

będzie skutkował tym, że Rada Miejska otrzyma od komisji projekt, nad którym będziemy 

dyskutować, który będzie głosowany, żeby przyjąć statuty sołectw w naszej Gminie. Proszę 

Państwa, po konsultacji proponujemy, żeby komisja była trzyosobowa. Wydaje się, że to 

powinno wystarczyć dla tzw. ekonomiki i merytoryki tych prac. Od razu też powiem, że przy 

okazji każdej komisji doraźnej apeluję, proszę i zapewniam, że jeśli ktokolwiek spoza komisji 

z Państwa Radnych chciałby uczestniczyć w pracach na innych zasadach, czyli bez prawa 

głosu, itd. w tej komisji, to umówmy się, że już teraz proszę tego Radnego, który zostanie 

przewodniczącym tej komisji, żeby taką możliwość w sensie informacji do pozostałych 

Radnych o poszczególnych posiedzeniach tej komisji przekazywał. Nie zamykamy nikomu 

drogi do tego, żeby ktoś, kto ma jego zdaniem świetne pomysły na to, jakie regulacje 

powinny się znaleźć w tych zapisach, żeby ten ktoś się tą wiedzą i tymi pomysłami podzielił, 

niekoniecznie będąc na przykład członkiem komisji. Proponujemy troje członków komisji,                 

w związku z projektem na druku 45 chciałbym zapytać Państwa Radnych, kto chciałby się 

zgłosić do pracy w tej komisji? Pan Radny Przemysław Skowronek zgłasza się do pracy                     

w komisji. Dziękuję. W takim razie jeszcze nie z podziałem na funkcje, bo to komisja sama 

ustali, sama się ukonstytuuje, tak Panie Mecenasie, komisja wyznacza między sobą 

przewodniczącego?                

Radca Prawny Urzędu Osieczna Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Tak. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Zgłaszam swoją kandydaturę do pracy w Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Dziękuję. Mamy pierwszego członka do pracy w komisji, to jest Pan Radny Przemysław 

Skowronek. Kto jeszcze z Państwa Radnych chciałby pracować w tej komisji, albo kto 

chciałby kogoś zgłosić do pracy w tej komisji? Pan Radny Robert Skrzypek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Uważam, że najbardziej odpowiednimi osobami do składu tej komisji byłyby osoby pełniące 

zarówno funkcje sołtysa i radnego, czyli Pani Pietraszewska i Pan Glapiak, którzy 

jednocześnie pełnią funkcję Sołtysa i Radnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Pan Radny zgłasza Panią Ewę Pietraszewską, w związku z tym pytam, czy Pani Radna 

Pietraszewska chciałaby pracować w tej komisji? 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Ewa Pietraszewska: 

Tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Dziękuję. W związku z tym mamy drugą propozycję do składu osobowego komisji 

statutowej. I mamy trzecią propozycję zgłoszoną przez Pana Radnego Roberta Skrzypka, 

czyli Pan Jarosław Glapiak. Czy Pan Radny, Sołtys Jarosław Glapiak chciałby pracować w tej 

komisji? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Dziękuję. Proszę Państwa w związku z tym chciałbym prosić, żeby komisja się 

ukonstytuowała czyli, żeby wybrała ze swojego grona przewodniczącego.  
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Komisja statutowa opuściła salę obrad celem wyboru przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

W związku z tym, że komisja powróciła na salę obrad, proszę o podanie, kto został 

przewodniczącym komisji. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Moja kandydatura została wybrana na Przewodniczącego Komisji. Pani Pietraszewska i Pan 

Skowronek zostali członkami komisji.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Dziękuję. W projekcie uchwały proszę wpisać w następującej kolejności: Pan Jarosław 

Glapiak, Pani Ewa Pietraszewska i Pan Przemysław Skowronek. W związku z koniecznością 

przygotowania projektu uchwały ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

P R Z E R W A 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Wznawiam obrady VI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna. W dalszym ciągu realizujemy 

punkt 16, tj. podjecie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej. Mamy projekt 

uchwały, który przedstawię. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna                         

w sprawie powołania komisji doraźnej. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska 

Gminy Osieczna uchwala, co następuje. 

§ 1. Powołuje się Komisję Statutową w następującym składzie: 

1) Pan Jarosław Glapiak  – przewodniczący 

2) Pani Ewa Pietraszewska  – członek 

3) Pan Przemysław Skowronek – członek. 

§ 2. Przedmiotem działania doraźnej Komisji Statutowej jest opracowanie projektów Statutów 

Sołectw Gminy Osieczna.   

§ 3. 1. Pierwsze posiedzenie doraźnej Komisji Statutowej zwołuje Przewodniczący Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna. 

2. Komisja Statutowa działa na posiedzeniach zwoływanych przez Przewodniczącego 

Komisji.   

3. Komisja ulega rozwiązaniu z dniem uchwalenia Statutów Sołectw Gminy Osieczna.  

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 

§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Jeśli nie ma pytań, to rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały, proszę podnieść rękę i użyć odpowiedniego przycisku                 

- 15 głosów. Kto jest przeciw - 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu - 0 głosów. Stwierdzam, 

że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 15 Radnych jednomyślnie podjęła uchwałę                  

nr VI.45.2019 w sprawie powołania komisji doraźnej. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie powołania doraźnej komisji stanowi 

załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr VI.45.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie 

powołania komisji doraźnej stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zrealizowaliśmy punkt 16. Przechodzimy do punktu 17. 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 

2019 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Panią Skarbnik proszę o wprowadzenie do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2019 rok. Proszę. 
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Skarbnik Gminy Osieczna Pani Hanna Włodarczak: 

Szanowni Państwo! Zaproponowane przez Burmistrza zmiany w uchwale budżetowej Gminy 

Osieczna na rok 2019 dotyczą zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 1.082.620 zł                        

z następujących tytułów. 125 zł - dotacja od Wojewody Wielkopolskiego na zadania 

wynikające z Karty Dużej Rodziny, 11.000 zł - darowizna dla Zespołu Szkół w Kąkolewie dla 

działalności Przedszkola na zakup pomocy dydaktycznych, 7.500 zł - darowizna dla 

Przedszkola w Drzeczkowie na zakup pomocy dydaktycznych, 15.000 zł - zwiększenie 

dochodów Schroniska Młodzieżowego z przeznaczeniem na wydatki majątkowe Schroniska 

związane z modernizacją budynku i zmniejszenie subwencji oświatowej o kwotę 51.005 zł. 

Zmniejszenie po stronie wydatków - 10.000 zł Zespół Szkół w Kąkolewie, 41.005 zł Szkoła 

Podstawowa w Osiecznej oraz zwiększenie środków unijnych dotyczących budowy 

kanalizacji i oczyszczalni ścieków o 1.000.100 zł. Po stronie wydatków dodatkowo 

następujące propozycje. 700.000 zł zwiększenie na budowę rurociągu tłocznego, 40.000 zł  na 

rozbudowę sieci wodociągowej Frankowo, 55.000 zł na rozbudowę sieci wodociągowej                     

w miejscowości Ziemnice, 100.000 zł na konserwację oświetlenia ulicznego, 450.000 zł                        

- zwiększenie na Centrum Aktywności Społecznej, 275.000 zł - zmniejszenie na zadanie 

rozbudowa sieci wodno-kanalizacyjnej oraz zmiany pomiędzy podziałkami klasyfikacji, 

zmniejszenie w planie finansowym Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej o kwotę 

35.346 zł z jednoczesnym zwiększeniem planu finansowego Urzędu Gminy na zadanie 

adaptacja pomieszczeń dla OPS i w jednostkach oświatowych - 2.000 zł w Przedszkolu                         

w Drzeczkowie, 16.324 zł w Szkole Podstawowej w Osiecznej oraz zmiana pomiędzy 

rodzajami dotacji dla Centrum Kultury i Biblioteki z dotacji podmiotowej na dotację celową, 

na dofinansowanie zakupu fortepianu koncertowego. Dziękuję.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Mamy projekt uchwały. Czy są ze strony Państwa Radnych pytania? Niestety 

muszę głosować przeciwko tej uchwale. Powiedziałem już, że miałem okazję rozmawiać na 

ten temat z Panem Burmistrzem. Jak Państwo pamiętają od wielu miesięcy reprezentuję 

pogląd, że przy uchwale budżetowej, w której mieliśmy przeznaczone 400.000 zł na Centrum 

Aktywności Społecznej, na rozbudowę, byłem przeciwko tej propozycji i uważałem, że to nie 

ten czas, żebyśmy następne publiczne pieniądze inwestowali w rozbudowę czy przebudowę 

starego obiektu GOK-u. Tym bardziej Państwa nie zaskoczę, na pewno nie zaskoczyłem Pana 

Burmistrza w ostatni poniedziałek, kiedy powiedziałem lojalnie, że jestem przeciwko temu, 

tym bardziej w sytuacji, kiedy dzisiaj dokładamy kolejne 450.000 zł na ten cel i z 400.000 zł 

mamy już 850.000 zł na adaptację byłego budynku Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej 

na Centrum Aktywności Społecznej. Ja szanuję i rozumiem argumenty Pana Burmistrza                     

o tym, że nie podlega wątpliwości i tu nie ma między nami sporu powiedziałem to również                

w tych rozmowach, które toczyliśmy na forum Rady, że trzeba rozbudować pomieszczenia 

dla OSP Osieczna, ale w dalszym ciągu nie trafia do mnie pogląd, że organizacje 

pozarządowe Osiecznej, tak je nazwijmy, muszą mieć dodatkowe pomieszczenia. Ja 

reprezentuję pogląd, że powinniśmy zrobić wszystko, żeby przez rok, dwa, trzy, spróbować te 

wszystkie organizacje pomieścić w nowo wybudowanym Centrum Kultury. Nie chcę 

wyręczać Pana Burmistrza, bo Pan wspomniał o pomyśle, żeby w tym miejscu znalazły się 

jeszcze pomieszczenia dla? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Administracji nowo powstałej Spółki, którą zamierzam utworzyć. O tych wszystkich 

argumentach Panu Przewodniczącemu, Państwu Radnym mówiłem podczas spotkań Komisji, 

mogę tylko powtórzyć. Jeżeli chodzi o dodatkowe stanowisko dla OSP, to już jest uzgodnione 

więc nie ma różnego zdania w tej sprawie. Pozostaje powierzchnia 140 m2, z której to około 

40 m2 ma być, to od Państwa Radnych będzie zależeć jaką decyzję podejmiecie, przeznaczone 

na biura dla Spółki i około 60 m2 na dwa pomieszczenia dla organizacji pozarządowych oraz 



19 

 

40 m2 ma stanowić salkę, z której będą mogły korzystać i organizacje pozarządowe                                 

i administracja czy też zespół pracowniczy Spółki, w sytuacji gdy trzeba będzie się spotkać                

w większym gronie. Stąd ta moja propozycja, którą przedłożyłem Wysokiej Radzie                            

w zmianach budżetowych podczas dzisiejszej sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Ja w poczuciu odpowiedzialności powtórzę, wiem Panie Burmistrzu, że były rozmowy na 

Komisjach, ale wydaje mi się, że czasami warto niektóre, przynajmniej fragmenty dyskusji, 

przenieść na sesje Rady Miejskiej, chociażby po to, żeby, tak ja rozumiem rolę radnego, 

umieć powiedzieć, dlaczego głosuję na tak, ale też umieć powiedzieć dlaczego głosuję na nie. 

Ja uważam, że powinniśmy zrobić wszystko, żeby organizacje mogły znaleźć miejsce                         

w Centrum Kultury. Jeśli chodzi o Spółkę, to nie dość, że nie ma jeszcze ostatecznej decyzji, 

że ona powstanie, bo ja rozumiem, że to jest zamiar Pana Burmistrza. Ja czekam na efekt 

Pana negocjacji na temat warunków, na jakich mamy wystąpić ze Związku Międzygminnego. 

W  tej sytuacji przeznaczanie kolejnych, moim zdaniem, dużych pieniędzy publicznych, to już 

jest w tej sytuacji 850.000 zł, moim zdaniem jest niecelowe, dlatego będę głosował przeciwko 

tej uchwale. Niestety muszę tak zrobić mimo, że jeśli chodzi o pozostałe cele proponowane                      

w tym projekcie uchwały one są dla mnie jasne i utożsamiam się z nimi, popieram. W tej 

sytuacji ze względu na ten jeden zapis, bo musielibyśmy głosować wszystkie zapisy osobno, 

żeby można było pokazać, za którymi propozycjami jesteśmy na tak, a za którymi na nie, 

będę musiał głosować przeciwko. Czy są ze strony Państwa Radnych jeszcze pytania, głosy 

dotyczące tego projektu uchwały? Nie ma. Dziękuję. W związku z tym wracam do uchwały. 

Punkt 17. Przedstawiam projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Osieczna na 2019 rok. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia                     

21 marca 2019 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2019 rok. Na 

podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

W projekcie uchwały mamy wszystkie zapisy, o których mówiła Pani Skarbnik.                                 

W załącznikach są dane, o których mówiliśmy i Pani Skarbnik również o nich mówiła.  

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna.  

§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego.  

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za proszę 

podnieść rękę i przycisnąć odpowiedni przycisk - 13 głosów. Kto jest przeciw, proszę 

przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 1 głos. Kto się wstrzymał od głosu, proszę 

przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 1 głos. Stwierdzam, że Rada Miejska 

Gminy Osieczna w obecności 15 Radnych większością głosów podjęła uchwałę                                      

nr VI.46.2019 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2019 rok. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Osieczna na 2019 rok stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr V.36.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2019 rok stanowi załącznik nr 25 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 17 naszego porządku obrad. Otwieram punkt 18. 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Osieczna oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
To jest projekt uchwały, który wszedł dodatkowo do naszego porządku obrad w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Osieczna 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 
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roku. Czy Pan Burmistrz, Pani Skarbnik, czy Pan Sekretarz chciałby zabrać głos 

wprowadzając nas w temat tej uchwały? Pan Burmistrz. Proszę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Szanowni Państwo! Jest taki wymóg ustawowy, aby Wysoka Rada podjęła uchwałę dotyczącą 

sieci szkół. W przypadku naszej Gminy jest to uchwała, która potwierdza, że obowiązująca 

sieć szkół będzie od dnia 1 września 2019 r. taka sama i w związku z tym wnoszę o przyjęcie 

tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Dziękuję. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam 

projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Osieczna oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada 

Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1. Uchwała określa plan sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Osieczna, a także granice obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Osieczna, na okres od 1 września 2019 r. Plan stanowi załącznik nr 1 do niniejszej 

uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 3. Uchwałę podaje się do publicznej wiadomości poprzez umieszczenie na tablicach 

informacyjnych publicznych szkół podstawowych, o których mowa w § 1 oraz na tablicy 

ogłoszeń Urzędu Gminy Osieczna. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem przedstawionej uchwały. Kto z Państwa Radnych 

jest za podjęciem uchwały, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę                          

- 15 głosów. Kto jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę                       

- 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść 

rękę - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 15 Radnych 

jednogłośnie podjęła uchwałę nr VI.47.2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Osieczna oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku.  

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Osieczna oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku stanowi załącznik nr 26 do 

niniejszego protokołu. 

Uchwała nr VI.47.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Osieczna 

oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 

roku stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 18. Otwieram punkt 19. 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy na rok 2020 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
W punkcie 19 mamy ostatni projekt uchwały. Jest to projekt uchwały w sprawie 

wyodrębnienia w budżecie Gminy na rok 2020 środków stanowiących fundusz sołecki. Czy 

Państwo Radni chcieliby zabrać głos w tej kwestii? Może na początku, jeśli Państwo pozwolą 

powiem, Pan Radny Skowronek pytał Pana Burmistrza o okoliczności, dlaczego tak późno 

przedłożono projekt uchwały, itd. Niestety mogłem być tylko na posiedzeniu jednej Komisji, 
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na której próbowałem się wytłumaczyć, dlaczego tak się zachowałem, ale nie wychwyciłem 

zmiany w ustawie, mówiłem o tym na Komisji. W poprzednich latach było tak, że Rada 

Miejska musiała się wypowiedzieć, czy tworzy fundusz sołecki czy go nie tworzy,                              

a dowiedziałem się kilka dni przed pierwszym posiedzeniem Komisji, że ustawodawca 

postanowił zmienić ten porządek prawny i że w tym roku jest tak, że jeśli do 31 marca rada 

się nie wypowie, że nie tworzy funduszu sołeckiego, to ten fundusz z mocy prawa zostaje 

utworzony. W związku z tym czułem się zobowiązany, żeby na posiedzeniu Komisji 

poinformować Radnych jaki jest stan prawny i że jeślibyśmy chcieli się wypowiedzieć, żeby 

funduszu sołeckiego nie tworzyć, to musimy wywołać uchwałę. Uważałem, że należy o tym 

powiedzieć, tym bardziej dlatego, że zapytany przeze mnie Pan Burmistrz powiedział, że na 

naradzie z sołtysami wynik głosowania w tej sprawie był taki oto, że zdecydowana większość 

sołtysów wypowiedziała się przeciwko tworzeniu funduszu sołeckiego. W związku z tym Pan 

Burmistrz i ja wnieśliśmy to pod obrady Komisji, w której uczestniczyłem, rozumiem, że taka 

sama sytuacja była na pozostałych posiedzeniach komisji i w związku z tym, tak mi się 

wydaje, nie chcę przesądzać, przeważył powód, że nie ma sensu tworzenia funduszu 

sołeckiego, jeśli zdecydowana większość sołtysów, tego funduszu nie chce. W związku z tym 

przygotowaliśmy projekt uchwały, w którym nie wyraża się zgody na utworzenie funduszu 

sołeckiego. Powiem, że to jest taka sama sytuacja, jaka była przy porządku obrad. 

Przygotowanie projektu uchwały nie przesądza o jej przyjęciu. Ja czułem się zobowiązany, 

wyczuwając nastroje i opinie na komisji, przygotować projekt uchwały, który dzisiaj, zgodnie 

z porządkiem obrad, będziemy głosować i Szanowna Rada zdecyduje. Czy jeszcze ktoś                       

z Państwa chciałby zabrać głos? Pan Radny Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Jeżeli można to odniosę się do wypowiedzi w tej kwestii. Niektórzy z Państwa Radnych 

obecnej kadencji startowali z Komitetu Pana Stanisława Glapiaka, jak również Pan Burmistrz 

Glapiak, w swoim programie zapisali, że doprowadzą do wyodrębnienia funduszu sołeckiego. 

Przypomnę, że w poprzedniej kadencji również Pan Burmistrz w swoim programie ze swoimi 

radnymi miał taki zapis, że wyodrębni fundusz sołecki. Ja nie widzę żadnych działań, żeby 

przekonać sołtysów albo radnych do tego, żeby ten fundusz wyodrębnić. Zadam pytanie. 

Kiedy chcecie Państwo wyodrębnić fundusz sołecki? Dla mnie te deklaracje w programach 

wyborczych na dzień dzisiejszy są pustymi słowami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Dziękuję. Kto jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej kwestii? Pan Burmistrz. 

Proszę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W jednym zdaniu na początku sesji mówiłem, dlaczego nie wprowadziłem z mojej inicjatywy 

tego projektu uchwały, co Pan Radny był uprzejmy zauważyć. Właśnie z tego powodu,                      

o którym Pan Przewodniczący naszej Rady przed chwilą powiedział. Dopowiadając, jaka jest 

sytuacja i materia, to mamy opinię Państwa sołtysów dotyczącą niewprowadzania funduszu 

sołeckiego w roku 2020. Proszę Pana Radnego, żeby tak wprost nie odnosił się do naszych 

pomysłów i zamiarów. Każdy program, również w tym przypadku, jest programem na 

kadencję, nie na jeden miesiąc czy na jeden rok. Uważam, że wypełniłem tu i teraz swoją 

powinność związaną z tym, co przyszło mi dzięki woli wyborców czynić w tej kadencji.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dziękuję Panu Burmistrzowi za wytłumaczenie, ale ja i tak jestem innego zdania, gdyż 

uważam, że fundusz sołecki jest potrzebny społeczeństwu naszej Gminy, bo idąc za 

Wikipedią na rok 2016, 70% gmin przystąpiło do wyodrębnienia funduszu sołeckiego. 

Zastanawia mnie to, bo gdyby to było 30% gmin, to może byłbym przeciwny jego 

wprowadzeniu, ale skoro to jest 70% i tendencja jest zwyżkowa, to zastanawia mnie, dlaczego 

tak długo Gmina Osieczna czeka, żeby wejść w ten fundusz? Może trzeba zorganizować 
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spotkanie dla sołtysów, dla radnych z osobą, w której gminie na przykład działa fundusz 

sołecki, trzeba zachęcić do tego sołtysów. Panie Burmistrzu, skoro deklarujemy, że coś 

chcemy zrobić, to czyńmy kroki, żeby doprowadzić do tego. Państwo Sołtysi, nie uwłaczając 

nikomu, też nie są do końca władni, bo de facto o funduszu sołeckim decyduje zebranie 

wiejskie i trzeba ten temat przedstawić na zebraniu wiejskim. Uważam, że tak to powinno się 

dziać. Dziękuję. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Formalnie, to o funduszu sołeckim decyduje Wysoka Rada.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Tak, ale od czegoś trzeba zacząć. Jeżeli Rada nie zacznie działać, to będziemy mieli przez tą 

kadencję również taką samą sytuację, jak w poprzedniej kadencji. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Nie można tego wykluczyć. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Pan Przewodniczący Mirosław Forszpaniak. Proszę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Dlaczego mamy podważyć decyzję Sołtysów? 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Będziemy głosować i zobaczymy jaki będzie wynik.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Do tego zmierzamy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Proszę Państwa decydujemy o tym, czy w 2020 roku w Gminie Osieczna będzie fundusz 

sołecki. Nikt nie ma zakazu prowadzenia, choćby od dzisiaj, kampanii informacyjnej czy 

uświadamiającej, prowadzącej do tego, żeby Rada Miejska w przyszłym roku zdecydowała 

inaczej. Jest tak, że demokratyczne mechanizmy właśnie tak funkcjonują. 30% gmin, to też 

jest około 1000 gmin w Polsce, które z jakiegoś powodu tego funduszu nie tworzą. Ja od lat 

reprezentuję pogląd, że sugeruję się tym, jak decydują Sołtysi. W sytuacji, gdy wynik byłby 

po połowie, to może byśmy się głębiej zastanawiali. Tego nie wiem. Ja przynajmniej głębiej 

bym się nad tym zastanawiał. Każdy ma prawo do swojego zdania w tej kwestii. Jest 

przygotowany projekt uchwały i będziemy, każdy zgodnie z własnym sumieniem, nad nim 

głosować. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam 

projekt uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy na rok 2020 środków 

stanowiących fundusz sołecki. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna                      

z dnia 21 marca 2019 r. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy 

Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1. Rada Miejska Gminy Osieczna nie wyraża zgody na wyodrębnienie środków 

stanowiących fundusz sołecki w budżecie Gminy dotyczącym roku 2020. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za tym 

żeby nie tworzyć funduszu sołeckiego, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść 

rękę - 12 głosów. Kto jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 1 

głos. Kto się wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 2 

głosy. Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 15 Radnych większością 

głosów podjęła uchwałę nr VI.48.2019 w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy na rok 

2020 środków stanowiących fundusz sołecki. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy na rok 

2020 środków stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 

protokołu. 
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Uchwała nr VI.48.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 21 marca 2019 r. w sprawie 

wyodrębnienia w budżecie Gminy na rok 2020 środków stanowiących fundusz sołecki 

stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 19. Otwieram punkt 20. 

Ad. 20. Wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w punkcie wnioski i informacje? Pan Radny 

Robert Skrzypek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Pytanie dotyczy nauczycieli pracujących w naszej Gminie. Na jednym z posiedzeń komisji 

ten temat był poruszony. Czy na dzień dzisiejszy coś się zmieniło odnośnie protestu 

nauczycieli? Czy do wiadomości Pana Burmistrza wpłynęły jakieś informacje?  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kto jeszcze chciałby zabrać głos w punkcie wnioski i informacje? Ja chciałem 

skorzystać z prawa zapytania o dwie sprawy. Chciałem zapytać, jak wygląda zainteresowanie 

programem wymiany pieców na rok 2019? Czy ciągle ten program jest przedmiotem 

zainteresowania i wpływają nowe wnioski? I drugi ważny program, czyli Program 75+. Czy 

już jest decyzja Pana Wojewody o tym, że nie podważy naszej uchwały? Państwo doskonale 

wiedzą, że ten Program cieszy się wielkim zainteresowaniem, w związku z tym, czy jest Panie 

Burmistrzu wstępna data, kiedy ten Program będzie realizowany? Kto jeszcze w punkcie 

wnioski i informacje? Pan Radny Robert Skrzypek. Proszę.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Od 1 lipca wchodzi w życie przepis umożliwiający rodzicom otrzymanie 500 zł na pierwsze 

dziecko. Czy wiadomo, ile dzieci obejmie ten Program i czy powstaną dodatkowe stanowiska 

do obsługi tego zadania? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Pan Radny Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Mam jedną krótką kwestię, ale może byśmy pozwolili Panu Karkoszowi wypowiedzieć się                

w  swojej sprawie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja szanuję Pana gościnność, ale niech będzie tak, że Przewodniczący Rady decyduje komu 

odda głos. Pan Radny Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Panie Przewodniczący proszę o poprawienie uchwały nr V.30.2019 z 7 lutego, ze względu na 

oczywistą omyłkę dotyczącą pominięcia litery „z” w § 1 litera c. Mówię o uchwale w sprawie 

planów pracy Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w punkcie 1 c. W punkcie 1 a i b jest 

„zgodnie z załącznikiem nr 2”, natomiast w punkcie c jest „zgodnie załącznikiem nr 3 do 

niniejszej uchwały”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panu Radnemu za spostrzegawczość. Jest to oczywista omyłka pisarska, którą 

poprawimy. I teraz, jak Pan Radny sugerował, oddaję głos Panu Karkoszowi. 

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

Powiem z czym przyjechałem. Może się przedstawię. Większość Szanownych Radnych zna 

mnie przynajmniej ze słyszenia, a z widzenia mają Państwo okazję mnie poznać. Nie byłbym 

tutaj, gdyby Pani Dorota Celi, pracownica Urzędu Gminy odpowiedziała na moje pytanie. 

Teraz przygotowałem się, tu mam odpowiednie notatki z ustaw, pism, trochę to potrwa, ale 

chciałbym zgodnie z wolą Pana Przewodniczącego zabrać głos w ramach wolnych wniosków. 

Czy moje wystąpienie będzie rejestrowane?   
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Oczywiście, Pana wystąpienie jest rejestrowane. Nie chcę ograniczać Panu wystąpienia                     

w sensie czasowym, ale z doświadczenia, jeśli mogę prosić, żeby się Pan zmieścił, na 

przykład w kilku minutach, mówię to w trosce o to, żeby Pan był słuchany. Mam takie 

doświadczenie, że jak ktoś długo mówi, ja nie mówię, że Pan będzie za długo mówił, to 

trudno utrzymać uwagę. 

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

Mogę przynajmniej spróbować. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Bardzo proszę o przedstawienie najważniejszych kwestii. 

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

Chciałbym zabrać głos w sprawie nieumieszczenia w BIP-ie Osieczna decyzji Burmistrza 

Miasta i Gminy Osieczna z dnia 12 października roku 2018. Śmiem twierdzić, że taka decyzja 

do tej pory jest nieumieszczona, ponieważ sprawdzałem dzisiaj o godz. 9.00, 10.00 i tej 

decyzji niebyło. Skąd wiem o tej decyzji. Przeczytam pismo, jakie dostałem od Regionalnego 

Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu. Pismo ma swój numer, Panu Przewodniczącemu 

przekazałem to pismo, mam też kopie w kilku wykonaniach. Pismo podpisał Pan Jacek 

Przygocki, można się do niego zwrócić, sprawę prowadzi Pani Agata Stelmaszyńska, jest 

podany telefon. Pozwolę sobie przeczytać treść pisma, jest ono adresowane do mnie, będzie 

dużo paragrafów, ale to wszystko jest do wyjaśnienia. Ja tego nie będę wyjaśniał, bo nie 

jestem fachowcem tylko przeczytam treść pisma. W związku z Pana pismem z dnia 13 lutego 

2019 r. o udzielenie informacji, na jakim etapie jest postępowanie w sprawie związanej                        

z odpadami na części działki 225/2 obręb Ziemnice, Gmina Osieczna. Przekazując informację 

o wniesieniu do postępowania w sprawie bezpośredniego zagrożenia szkodą w środowisku 

powierzchni ziemi lub wody w piśmie z 25 maja 2018 r., tu jest podany znak, Regionalny 

Dyrektor Ochrony Środowiska w Poznaniu przekazał Panu informację, iż w postanowieniu                 

z 8 maja 2018 r. wszczęto postępowanie w sprawie wydania decyzji, o której mowa                           

w artykule, tu są podane artykuły, itd. o zapobieganiu szkodom w środowisku i naprawie                     

w sprawie o wniosku przeprowadzenia działań … i naprawczych, w związku z tym, że ze 

zgromadzonych akt sprawy wynikało, że na terenie działki 225/2 w Ziemnicach mogą 

znajdować się odpady, które powinny zostać z niej usunięte na podstawie art. 24a ust. 1 

ustawy szkodowej. Postanowieniem Regionalnego Dyrektora z 27 czerwca 2018 r. 

postępowanie to musiało zostać zawieszone do czasu usunięcia odpadów z wymienionego 

terenu. Zgodnie bowiem z treścią tego przepisu Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska 

ma obowiązek zawiesić swoje postępowanie do czasu usunięcia odpadów z miejsc 

nieprzeznaczonych do ich składowania i magazynowania z kolei wyegzekwowanie usunięcia 

odpadów leży w niniejszej sprawie w gestii Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna. Regionalny 

Dyrektor zwrócił się z pismami z 9 maja 2018 r., 16 lipca 2018 r. a także 15 lutego 2019 r. do 

Burmistrza o udzielenie informacji, na jakim etapie jest sprawa usunięcia odpadów. 

Informacje o usunięciu odpadów są wymagane by Regionalny Dyrektor mógł kontynuować 

postępowanie, ponieważ w myśl art. 24a ust. 2 ustawy szkodowej Regionalny Dyrektor 

podejmuje postępowanie z urzędu w terminie dwóch miesięcy od dnia podjęcia informacji, że 

odpady zostały usunięte. Teraz następny akapit, w którym jest mowa o tym, że decyzja 

została wydana. W ostatnim otrzymanym od Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna piśmie                      

z 6 listopada 2018 r. poinformowano, że 12 października 2018 r. została wydana decyzja 

Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna nakazująca posiadaczowi ww. działki usunięcie 

wszystkich zgromadzonych na niej odpadów, jednakże od decyzji zostało wniesione 

odwołanie, które przekazano do SKO w Lesznie. W chwili obecnej, zatem postępowanie 

Regionalnego Dyrektora pozostaje zawieszone do czasu uzyskania informacji o usunięciu 

odpadów. Podpisano z upoważnienia Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska                       



25 

 

w Poznaniu Jacek Przygocki Regionalny Konserwator Przyrody. Pismo redagowała Pani 

Stelmaszyńska, jest numer telefonu można się z nią skontaktować. I teraz o co chciałem 

zapytać. To jest moje pytanie. To pytanie złożyłem również Pani Celi, bo ona jest 

odpowiedzialna za, jak mi powiedziała, umieszczanie tego typu informacji w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Nie osobiście technicznie tylko jako decydent. I teraz w piątek 15 tego 

miesiąca poprosiłem telefonicznie Panią Celi o umieszczenie tej informacji w BIP-ie, bo 

moim zdaniem powinno tak być. Pani Celi obiecała tą informację umieścić, bo taki był 

obowiązek jej jako urzędnika. Czekam, informacji nie ma. Otrzymuję maila. Cytuję, co Pani 

Celi odpowiedziała na moje telefoniczne pytanie. Mam świadków tej rozmowy, Panią z biura, 

która tą obietnicę słyszała. Cytuję tekst maila Pani Doroty Celi. W nawiązaniu do rozmowy 

telefonicznej informuję, że sprawę umieszczenia interesującej Pana decyzji w BIP uzgodnię     

w poniedziałek z Radcą. W związku z tym, że jest Pan zainteresowany treścią decyzji, to 

proszę przesłać drogą elektroniczną wniosek o udostępnienie informacji publicznej, a decyzja 

zostanie Panu wysłana w postaci papierowej, kserokopii lub skanu w wersji elektronicznej. 

Pani Celi przekazała informację pod moim adresem tylko, że ustawa mówi wyraźnie, że 

urzędnik państwowy jest zobowiązany do umieszczenia treści tej decyzji w BIP-ie. Może Pani 

Celi nie doczytała, niedosłyszała, nie wiem co się wydarzyło i z tego powodu przyszedłem                 

i chcę przedstawić akty prawne, które mówią wyraźnie, że urzędnik państwowy powinien 

treść takiej decyzji umieścić w BIP-ie. Później poprosiłem jeszcze raz w poniedziałek Panią 

Celi o, teraz pozwolę sobie jeszcze zacytować email, który pozwoliłem sobie wysłać do Pani 

Celi z prośbą o ponowne umieszczenie tej informacji w BIP-ie Osieczna. Cytuję moje pismo. 

W rozmowie telefonicznej z dnia 15 marca w odpowiedzi na moje pytanie dotyczące 

umieszczenia na BIP Osieczna decyzji Burmistrza Osieczna z dnia 12 października 2018 r. 

dotyczącej nakazania posiadaczowi działki 225/2 obręb Ziemnice, Gmina Osieczna usunięcia 

wszystkich zgromadzonych na niej odpadów, zapewniła mnie Pani o niezwłocznym 

umieszczeniu treści tej decyzji jeszcze tego samego dnia na BIP. Z wielkim rozczarowaniem 

przeczytałem Pani emaila z dnia 15 marca o odmowie podania treści tej decyzji do 

wiadomości opinii publicznej. Powołując się na ustawę z dnia 3 października 2008 r.                               

o udostępnieniu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 

środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko, proszę o natychmiastowe 

umieszczenie treści tej decyzji na BIP Osieczna. Z poważaniem i mój podpis. I teraz tak. 

Czym motywuję też pytanie do Pana Mecenasa, do Pana Przewodniczącego, do Pana 

Burmistrza. Chodzi tutaj o ustawę, jak już zacytowałem, z dnia 3 października 2008 r. jeszcze 

raz zacytuję treść tej ustawy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Spróbuję Panu przerwać wypowiedź.   

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

Już kończę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeśli Pan kończy, to ok. 

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

Jeszcze 5 minut. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Nie. Proszę Pana spróbujmy ustalić, czym się możemy tu zająć, a czym nie. 

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

Jeszcze nie wypowiedziałem się. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Myślę, że wypowiedział się Pan dosyć jasno. Stoi Pan na stanowisku, że dokument 

zawierający decyzję Pana Burmistrza z października 2018 r., Pana zdaniem na gruncie 

obowiązującego prawa musi być umieszczony w BIP-ie. Tymczasem spotkała Pana 
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odpowiedź z Urzędu w Osiecznej, z której, przynajmniej tak ja to rozumiem na ten moment, 

stanowiska Urzędu, co do tego, czy decyzję umieszczać w BIP-ie czy nie, Urząd jeszcze nie 

zajął. W związku z tym, tak mi się wydaje, że czekamy na stanowisko Urzędu. Panu 

przysługują, jak każdemu obywatelowi w Polsce, wszystkie narzędzia prawne do tego, żeby 

wyegzekwować ten Pana zdaniem obowiązujący obowiązek Urzędu, żeby taką informację 

udzielić w BIP-ie. Ja dlatego się wtrąciłem, za co przepraszam, bo nie chciałbym żebyśmy 

dyskutowali na temat tego, kto z nas lepiej zna prawo, bo nie my jesteśmy od tego żebyśmy 

rozstrzygali jak reguluje to obowiązujące w Polsce prawo. Rozumiem, że jest spór, bo Pan 

uważa, że to powinno być w BIP-ie i Pan się podpiera konkretnymi zapisami ustaw i czekamy 

na stanowisko Urzędu w tejże samej kwestii. Chyba w tym momencie jesteśmy, tak?  

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

Pozwolę sobie, specjalnie szukałem w przepisach, pytałem fachowców, przedstawić 

konkretne paragrafy, które chciałbym zacytować, to wszystko jest w notatkach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pana stanowisko znamy, że Pan uważa na gruncie obowiązującego w Polsce prawa, że 

przedmiotowa decyzja z października 2018 r. powinna być umieszczona w BIP-ie. Pana 

prawo, tak uważać.      

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

Tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Teraz czekamy na oficjalne stanowisko Urzędu czy Urząd zgadza się z Pana stanowiskiem                

i bez zbędnej zwłoki zamieści tę decyzję w BIP-ie, czy być może, bo takie też prawo, tak 

sobie to wyobrażam, Urzędu, który z obowiązującego w Polsce prawa, nie chcę za daleko 

wybiegać w przyszłość, ale wyciągnie wniosek, że takiego obowiązku nie ma i wtedy 

będziemy mieli zakreślony spór, z którym będziemy musieli się dalej zmierzyć. Próbuję 

dzisiaj zatrzymać się w tym miejscu, lepiej żebyśmy dalej nie szli, bo jeśli Pan będzie się 

podpierał analizami czy poradami prawnymi, które Pan posiada, to ja rozumiem, że Pan 

posiada takie porady prawne, takie analizy, które wskazują na obowiązek umieszczenia przez 

Urząd w BIP-ie takiej decyzji, tak?  

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

Wystarczy przeczytać ustawę z dnia 3 października 2008 r. tam jest wszystko napisane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak. I takie stanowisko Pan zajmuje. 

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

Moim zdaniem urzędnik gminny nie dopełnił obowiązku. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Takie jest Pana prawo. Pan ma prawo napisać skargę na każdego urzędnika, itd. wszystkie 

procedury w Polsce istnieją po to, żeby skargi, takie zachowania rozpatrywać i analizować, bo 

dzisiaj jesteśmy w takim momencie. W związku z czym, ja nie chcę Panu odbierać głosu, ale 

moja propozycja jest taka, żebyśmy na ten moment zawiesili tę sprawę i poczekajmy na 

stanowisko Urzędu.   

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

Chciałbym, żeby to zostało przyjęte do protokołu. Teraz będę składał oficjalnie zapytanie. 

Pan Przewodniczący znakomicie doszedł do sedna sprawy, o co mi chodzi, słusznie nie będę 

tutaj dalej cytował, każdy może sobie zajrzeć w dokumenty, jest ustawa, każdy z zebranych 

może przeczytać, sam przeanalizować zgodnie z wiedzą i sumieniem, ale też są odpowiednie 

wykładnie odpowiednich fachowców od tego, którzy tym się zajmą. Ja na ten czas powiem 

tak jak Pan powiedział, powinno to być rozpatrzone i składam teraz wniosek na ręce Pana 

Burmistrza, aby poprosił Panią Celi, która jest za to odpowiedzialna, tak mi powiedziała, że 

została wydelegowana, nie wiem jaka tutaj jest struktura, Pan Burmistrz jest odpowiedzialny 
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za pracownika, który dalej za to odpowiada. Proszę o wyjaśnienie tej sprawy, jeśli jest tak jak 

mówię, to proszę o umieszczenie tej decyzji na BIP-ie, a jeśli nie mam racji, to proszę podać 

podstawę prawną i które decyzje mówią o tym, że to nie powinno być na BIP-ie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oczywiście.  

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

To byłoby tyle w tej kwestii. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję za zapoznanie nas ze sprawą. Jesteśmy dostępni na co dzień, Rada Miejska pracuje 

kilkanaście godzin na dobę. 

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

Jeszcze zapytam, jak długo będę oczekiwał na odpowiedź? To pytanie jest do Pana 

Burmistrza. Kiedy mogę spodziewać się odpowiedzi? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Pan Burmistrz Kuśnierek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pan Burmistrz Kuśnierek udzieli odpowiedzi Panu Karkoszowi. Proszę. 

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, oczywiście odniesiemy się do sugestii Pana Karkosza                         

i odpowiemy w możliwie najkrótszym czasie, najpóźniej na początku przyszłego tygodnia.  

Mieszkaniec Ziemnic Pan Witold Karkosz: 

Dziękuję. Padło tutaj na sali konkretne sformułowanie czasowe, jestem usatysfakcjonowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Cieszę się. Proszę zająć miejsce. Proszę Państwa w dalszym ciągu punkt wnioski                                  

i informacje. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Pan Przewodniczący 

Forszpaniak. Proszę.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

W naszej Gminie grono sołtysów w poszczególnych miejscowościach. W związku z tym 

nowo wybrani Państwo sołtysi może by się nam przedstawili z imienia i nazwiska i z jakiej są 

miejscowości. 

Sołtys wsi Miąskowo Pan Maciej Kaczmarek:  
Maciej Kaczmarek, Miąskowo. 

Sołtys wsi Świerczyna Pan Mateusz Konopka:  
Mateusz Konopka, Świerczyna. 

Sołtys wsi Witosław Pani Joanna Kędziora:  
Joanna Kędziora, Witosław. 

Sołtys wsi Popowo Wonieskie Pani Sabina Handke: 

Sabina Handke, Popowo Wonieskie. 

Sołtys wsi Drzeczkowo Pan Ryszard Borowczyk: 

Ryszard Borowczyk, Drzeczkowo.  

Sołtys wsi Wojnowice Pan Marcin Niezgódka: 

Marcin Niezgódka, Wojnowice. 

Sołtys wsi Kąkolewo Pan Karol Neumann: 

Karol Neumann, Kąkolewo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Punkt wnioski i informacje w dalszym ciągu trwa. Czy ktoś z Państwa Sołtysów 

chciałby zabrać głos? Nie widzę. Dziękuję. W związku z czym zamykam punkt 20. Otwieram 

kolejny punkt porządku obrad. 

Ad. 21. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 



28 

 

W punkcie 21 proszę Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi na wnioski pytania zadane                  

w poprzednim punkcie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, Wysoka Rado! Pan Radny Skrzypek pytał o moją 

wiedzę na temat potencjalnego czy rzeczywistego protestu w formie strajku zespołów 

nauczycielskich placówek i szkół, które funkcjonują na terenie naszej Gminy. Z mojej wiedzy 

wynika, że w Zespole Szkół w Świerczynie między 21 czyli dzisiaj, a 25 dniem tego miesiąca 

odbędzie się referendum, którego wynik będzie decydował o tym, co dalej ze strajkiem 

zespołu nauczycielskiego, w tym Zespole Szkół. W pozostałych jednostkach oświatowych 

takiego działania nie ma, zatem rozumiem, że strajku nie będzie. Pan Przewodniczący 

Lewicki pytał o dwa programy. Po pierwsze, program wymiany pieców jest realizowany.               

W najbliższy poniedziałek, nie dlatego, że Pan Przewodniczący o to zapytał, podpisuję 

siedem kolejnych umów dotacyjnych na wymianę tychże źródeł ciepła. Z mojej wiedzy 

wynika, że w ramach tej kwoty, którą zadysponowali Państwo Radni na ten rok, czyli          

200.000 zł są jeszcze środki do dyspozycji, gdyby było inaczej miałbym sygnał, że pieniędzy 

zaczyna brakować. Jest to program, który ciągle trwa, jest zainteresowanie, z czego jesteśmy 

zadowoleni. Kolejny Program 75+. Są to ostatnie dni, kiedy możemy otrzymać informację od 

Pana Wojewody, że są uwagi jego służb, prawników dotyczące naszej uchwały. Zatem sądzę, 

że do końca marca będziemy na 100% wiedzieć, czy możemy uruchomić ten Program, gdy 

taka możliwość nastąpi, to będziemy w tej sprawie podejmować działania. Pan Radny 

Skrzypek zadał pytanie, co ze zmianami dotyczącymi Programu 500+. Ja wiem tyle ile 

Państwo, czyli na dzisiaj są to informacje medialne, dotyczące projektu poszerzenia tego 

świadczenia. Jeżeli chodzi o koszty i osoby, które będą realizować ten Program ze strony 

Urzędu, to też z tej informacji medialnej wyczytałem dwie rzeczy. Po pierwsze, że nastąpi 

obniżenie wskaźnika finansowego na obsługę tego Programu z argumentem, że kwestia 

wydawania decyzji czy informacji o tym, że danej osobie przysługuje to świadczenie będzie 

uproszczona z tego względu, jeżeli ten program po modyfikacji będzie realizowany, że nie 

będzie już obowiązywało kryterium dochodowe. Natomiast, to są jeszcze raz powtórzę póki 

co informacje, które mamy z przekazów medialnych. O literówce w uchwale wypowiedział 

się już Pan Przewodniczący. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:     
Dziękuję Panie Burmistrzu za udzielenie odpowiedzi i odpowiedzi na zapytania. Państwo 

Radni, którzy zgłosili zapytania otrzymają odpowiedzi w przewidzianym prawem terminie. 

Przypominam o formie pisemnej składania interpelacji czy zapytań. Zrealizowaliśmy punkt 

21. Przystępujemy do zakończenia obrad. 

Ad. 22. Zakończenie obrad V sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję za obecność i współpracę na sesji i życzę wszystkim wszystkiego dobrego. 

Zamykam obrady VI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 
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